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Zápis z veřejného zasedání ZO Strašice č. 03/23 
konaného dne 16.2.2023 

 

Místo konání:   Společenský dům Strašice – malý sál  

Účast:   15 členů zastupitelstva obce (prezenční listina přiložena k zápisu) 

Omluveni:   --------- 

Nedostavil se:             --------- 

Začátek konání: 18:00 hod. 

 

1. Úvod 

 
J. Hahner - starosta obce konstatoval, že je ZO usnášeníschopné, zahájil jednání a přivítal 

přítomné. 

 

2. Schválení programu jednání 

 
J. Hahner – přednesl navržený program. 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení orgánů jednání 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Rozpočtové opatření obce Strašice č. 10-2022, 11-2022 

6. Rozpočet obce Strašice na rok 2023 

7. Nakládání s majetkem obce 

a) Prodej části pozemku p.č. 704/1 v k.ú. Strašice 

b) Prodej pozemku p.č. 1847/292 v k.ú. Strašice 

8. Plán činnosti Finančního výboru ZO Strašice 

9. Plán činnosti Kontrolního výboru ZO Strašice 

10. Program rozvoje obce Strašice 

11. Úprava vymezení veřejného prostranství po potřeby OZV 

12. Zpráva o činnosti Obecní policie Strašice 

13. Kontrola usnesení 

14. Interpelace zastupitelů 

15. Návrh usnesení 

16. Závěr 

 

J. Hahner – otevřel rozpravu, k  programu jednání se nikdo nevyjádřil. Nechal hlasovat o 

programu jednání ZO.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje program jednání ZO. 

Hlasování: Pro 15  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo schvaluje program jednání ZO. 
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3. Schválení orgánů jednání 

 
J. Hahner pověřil pořízením zápisu Ing. Lazebníkovou a pořízením zvukového záznamu Mgr. 

Svobodu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje návrhovou komisi ve složení Ing. Miloš Fetter, Tomáš Ulrych, Eva 

Buchová. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu: Mgr. Pavla Hrazdilová, Ing. Václav Mezek. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo schvaluje návrhovou komisi ve složení Ing. Miloš Fetter, Tomáš Ulrych, Eva 

Buchová. 

 

Usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu: Mgr. Pavla Hrazdilová, Ing. Václav Mezek. 

 

4. Náměty a podněty občanů 

 
J. Hahner – otevřel rozpravu. 

Mgr. Kantor – zaznamenal jsem, že proběhlo nějaké jednání v Jincích ohledně střeleb 

v CHKO Brdy a v souvislosti s tím se projednávaly i nějaké změny ohledně vydávání povolení 

průjezdu přes CHKO Brdy. 

J. Hahner – jednání na konci ledna navazovalo již na listopadové jednání, kde se řešilo to, že 

budou nakoupená nová děla pro potřeby armády. Starosta Obecnice si stěžoval, že přes CHKO 

projíždějí i nákladní auta a v obci to působí problémy. Na lednovém jednání se projednávalo 

to, že registrace pro povolení bude umožněna jen vozidlům do 3,5 tuny. My jsme vydávali vždy 

pouze povolenky osobním automobilům, zřídka například autobusu pro potřeby zahrádkářů, 

když jeli někam na výstavu. 

Mgr. Kantor – pokud se bude střílet z Padrtě na Brdu, tak ta povolenka bude aktivní? 

J. Hahner – v době kdy je uzavřena komunikace na Obecnici ze Zaječova, by systém neměl 

povolenku vydat. 

Ing. Nerad – Padrť je naše katastrální území, to znamená, že se tam teď vojáci vracejí zpátky? 

Co z toho obec bude mít? 

J. Hahner – v současné době probíhají jednání a řeší se nějaká povolení a výjimky. Ty střelby 

by měly být až od roku 2026. Uvidíme, co se na těch jednáních dozvíme. Střelby by neměly být 

nijak časté, tak předpokládám, že to život v obci a CHKO nijak výrazně neomezí. 

J. Kotnauer – jak to vypadá s územním plánem? 

J. Hahner – schválili jsme zadání změny č. 9. Ještě nemáme všechna stanoviska. Je to zvláštní, 

ale na celkový územní plán máme kladné stanovisko z hlediska záboru zemědělského půdního 

fondu. Ale na tu změnu toto stanovisko zatím nemáme. Jednáme s MěÚ Rokycany ohledně 

vydání velkého územního plánu. Uvidíme, jak ta jednání dopadnou. Pokud by to bylo možné, 

rádi bychom v dubnu předložili územní plán ke schválení. Z naší strany toho moc urychlit 

nemůžeme, ale rádi bychom, aby se to stihlo v letošním roce, neboť je na územní plán 

poskytnuta dotace a tu bychom měli v roce 2023 vyúčtovat. 
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J. Mraček – A kdy by to tedy mohlo být? 

J. Hahner – teď to neumím říct. Zkuste se ozvat za 14 dní, to už budeme mít snad více 

informací. 

F. Dostál – připomínám poškození fasády na domě, kde bydlím. Usadily se tam v loňském roce 

vosy. Dělal s tím někdo něco? Já jsem tam nikoho neviděl. 

J. Hahner – To vosí hnízdo bylo zlikvidováno. S panem Smejkalem jsme domluveni, že ty 

dutiny se zaplní, aby se to neopakovalo. 

F. Dostál – před 10 měsíci tam vyhořel byt. Společné prostory jsou stále ve špatném stavu. Kdy 

se tam bude něco dít? 

J. Hahner – je to v plánu na letošní rok, byt se opravuje, pak se vymalují i společné prostory. 

Asanační firma nám sdělila, že prostory jsou zdravotně nezávadné. 

F. Dostál – když je v provozu veřejný rozhlas, tak tomu není vůbec rozumět. Mělo by se to 

nějak seřídit. 

J. Hahner – víme o tom, rozhlas je zde více jak 10 let. Do rozpočtu jsme navrhli částku 1 mil. 

Kč na generální opravu veřejného rozhlasu. Proběhne výměna softwaru a celkové nastavení 

rozhlasu. 

J. Hahner – nikdo další se nepřihlásil. Ukončil rozpravu a nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí náměty a podněty občanů. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 4: 

Zastupitelstvo bere na vědomí náměty a podněty občanů. 

 

5. Rozpočtové opatření obce Strašice č. 10-2022, 11-2022 

 
J. Hahner – Předkládáme k projednání Rozpočtové opatření obce Strašice č. 10-2022. 

Rozpočtové opatření obsahuje navýšení výdajů na veřejné prostranství, navýšení výdajů na 

ochranné pomůcky pro obecní policii, snížení výdajů na opravu dřeváku, snížení výdajů na 

nákup pozemků. Rozpočtové opatření schválila na svém jednání RO dne 21.12.2022. Dále 

předkládáme Rozpočtové opatření obce Strašice č. 11-2022. Toto rozpočtové opatření obsahuje 

úpravy k 31.12.2022, kdy byly známy veškeré příjmy a výdaje za rok 2022. Rozpočtové 

opatření bylo schváleno na jednání RO dne 18.1.2023. Přednesl návrh usnesení a otevřel 

rozpravu. 

Ing. Nerad – rozpočet byl schválen v únoru a od té doby měl 11 úprav. Zdá se mi to hodně. 

Změny v rozpočtu dělají kolem 10 mil. Kč. Já věřím, že rozpočet je sestaven zodpovědně a 

nebude se toto opakovat. Některé zakázky byly vysoutěžené a stejně se tam pak přidávaly 

finanční prostředky. 

J. Hahner – děkuji, že to takto sleduješ, ale děkuji také členům finančního výboru a paní účetní, 

že pružně reagovali na všechny změny. Vše bylo řádně schválené a ke konci roku 2022 jsme 

skončili v přebytku 6 mil. Kč. Pokud se nikdo další nehlásí, nechám hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření obce Strašice č. 10-2022. 

Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření obce Strašice č. 11-2022. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 5: 

Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření obce Strašice č. 10-2022. 
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Usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření obce Strašice č. 11-2022. 

 

6. Rozpočet obce Strašice na rok 2023 

 
J. Hahner – Předal slovo Mgr. Sovadinovi. 

Mgr. Sovadina – Předkládáme k projednání návrh rozpočtu obce Strašice na rok 2023. Dle 

návrhu rozpočtu jsou naplánovány příjmy ve výši 105,085 mil. Kč, výdaje jsou naplánovány ve 

výši 100,847 mil. Kč, na splátky úvěrů je rozpočtováno 432 tis. Kč. Návrh rozpočtu je sestaven 

jako přebytkový. Rozpočet obce zahrnuje běžné výdaje a plánované investice a opravy na rok 

2023. Návrh rozpočtu projednala a schválila RO na svém jednání 1.2.2023, návrh rozpočtu byl 

rovněž zveřejněn na úřední desce. V podkladech je rovněž připojen komentář finančního 

výboru k návrhu rozpočtu. Při sestavování rozpočtu nebylo přihlédnuto k prognóze 

ministerstva financí ohledně navýšení daňových příjmů o 10 %. Nejvýznamnější 

rozpočtovanou akcí je výstavba inženýrských sítí ve Dvoře. 

J. Hahner – poděkoval za úvodní slovo. Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

Ing. Pospíšil – všemu, co je překládáno, rozumím, ale mám dotaz k nákupu nemovitého 

majetku. Z jakého důvodu by měla obec kupovat bývalý hostinec u Nácků? 

J. Hahner – bylo to navrženo z toho důvodu, že na Huti není žádná menší hospoda, je tam 

pouze Restaurace Na poště. Hospoda na Benátkách ukončila svoji činnost. Proto jsem to do 

návrhu rozpočtu navrhnul. 

Ing. Pospíšil – obec má již společenský dům a nevidím důvod, proč by obec měla pořizovat 

další hostinec. Myslím, že těch 1,2 mil. Kč by se mohlo využít lépe. Například na parkovací 

místa v bytovkách. 

J. Hahner – je zadán projekt na revitalizaci ploch v sídlištích včetně parkovacích míst. Náklady 

na toto budou enormní a bez dotace to asi obec nebude moci realizovat. Je tam mnoho nákladů, 

odvodnění domů, komunikace, veřejné osvětlení, parkovací místa, atd. V současné době se 

schvaluje rozpočet. Pokud bychom ten objekt chtěli koupit, tak se to stejně na zastupitelstvu 

bude projednávat. Pokud se to pak neschválí, tak se ty finance můžou přesunout někam jinam. 

Mgr. Sovadina – na FV se to řešilo, vidíme v tom potenciál i z hlediska rozvoje cestovního 

ruchu. 

E. Buchová – mám informace od majitele, že ten objekt není v dobrém stavu a zatím prý o 

prodeji není přesvědčen. Pokud se to koupí, tak jsou s tím spojené i další náklady na 

rekonstrukci. 

J. Hahner – já jsem s panem Kuncem také mluvil a slíbili jsme si, že se potkáme a celou situaci 

projednáme. 

Ing. Nerad – bylo by tedy vhodné zavést položku rozpočtová rezerva, kde by se případné 

nevyčerpané prostředky daly převést do dalších let. Proč tak významně narostl rozpočet na 

položku činnost místní správy? 

J. Hladová – jsou tam rozpočtovány náklady na inženýrské sítě ve Dvoře. 

M. Praum – pokud se někomu něco nelíbí, může podat zastupitel návrh usnesení, o kterém 

můžeme hlasovat. O nákupu nejsem také zatím přesvědčen, ale z hlediska rozvoje cestovního 

ruchu to není špatná myšlenka. Rozhodně je to lepší než mobilní kiosek na parkovišti u CHKO. 

Mgr. Sovadina – je nějaký odhad, kolik by rekonstrukce hostince stála? 

J. Hahner – odhad zatím nemáme, ale některé věci jsou tam opravené. Do střechy neteče. 

Pokud by se to mělo zprovoznit, tak jsou důležité sociálky. Uvidíme, kam se to posune. 

J. Hladová – schválila bych rozpočet, jak je navržený. Pokud se objekt nekoupí, tak se finance 

mohou přesunout. 
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T. Ulrych – v rozpočtu jsou navrženy dva přístřešky, jeden na Koupáku a jeden na parkovišti 

u CHKO. K čemu budou sloužit? 

J. Hahner – na Koupáku by mělo být nocoviště a útulna, na parkovišti u CHKO chceme vyřešit 

stav ohledně toho mobilního stánku, který se nám nelíbí. Na parkovišti by tak vznikl prodejní 

stánek. Nikdo další v rozpravě nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet obce Strašice na rok 2023 v těchto závazných ukazatelích: 

Příjmy i výdaje v členění dle rozpočtové skladby dané vyhláškou Ministerstva financí dle 

paragrafů. Tímto je naplněn § 11 a § 12 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet obce Strašice na rok 2023 v těchto závazných ukazatelích: 

Příjmy i výdaje v členění dle rozpočtové skladby dané vyhláškou Ministerstva financí dle 

paragrafů. Tímto je naplněn § 11 a § 12 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů. 

 

7. Nakládání s majetkem obce – a) Prodej části pozemku p.č. 704/1 v k.ú. 

Strašice 

 
J. Hahner – Předkládáme k projednání návrh na prodej části pozemku p.č. 704/1 v k.ú. 

Strašice. Pozemek je dlouhodobě zaplocený a využívá jej majitel sousední nemovitosti pan 

Pavel Pitelka. Pro tuto lokalitu byl zpracován projekt na přeložení komunikace, následně však 

bylo dohodnuto, že komunikace zůstane na původním místě a majitelům okolních pozemků 

bude nabídnuta směna za část obecního pozemku. Směna se však netýká pana Pitelky a proto 

navrhujeme narovnat majetkoprávní vztah tak, že část pozemku p.č. 704/1 (výměra cca 142 m2) 

bude prodána panu Pitelkovi. RO schválila záměr prodeje a tento byl zveřejněn na úřední desce. 

Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

Ing. Nerad – projektoval jsem tam plot panu Kupcovi, zasahoval do té cesty. Nebude s tím 

problém? 

J. Hahner – prodejem dojde pouze k narovnání majetkových vztahů. Projekt tento pozemek 

řešit nebude. V rozpravě dále nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 704/1 v k.ú. Strašice o výměře cca 142 m2 

za cenu 150 Kč/m2 panu Pavlovi Pitelkovi, bytem Strašice 213. 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji části pozemku p.č. 704/1. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.9.2023 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 8: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p.č. 704/1 v k.ú. Strašice o výměře cca 142 m2 

za cenu 150 Kč/m2 panu Pavlovi Pitelkovi, bytem Strašice 213. 

 

Usnesení č. 9: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji části pozemku p.č. 704/1. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.9.2023 
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7. Nakládání s majetkem obce – b) Prodej pozemku p.č. 1847/292 v k.ú. Strašice 

 
J. Hahner – Předkládáme k projednání návrh na prodej nově vytvořeného pozemku p.č. 

1847/292 v k.ú. Strašice. Prodej tohoto pozemku řešilo ZO na svém jednání dne 15.9.2022 a 

prodej pozemku byl schválen manželům Kuníkovým, kteří pozemek dlouhodobě využívají. 

Když byli vyzváni k odkupu pozemku, sdělili, že v současné době o pozemek nestojí. Pozemek 

byl tedy nabídnut paní Dagmar Chrtkové, která s pozemkem rovněž sousedí. Ta o pozemek 

projevila zájem. Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

V rozpravě nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo ruší usnesení č. 21/22-6 ze dne 15.9.2022. 

Zastupitelstvo schvaluje prodej nově vytvořeného pozemku p.č. 1847/292 o výměře 103 m2 

paní Dagmar Chrtkové, bytem Lešenská 536/5, Praha 8 – Troja, za cenu 150 Kč/m2. 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady prodeji pozemku p.č. 1847/292. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.9.2023 

Hlasování: Pro: 14 Proti: 1 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 10: 

Zastupitelstvo ruší usnesení č. 21/22-6 ze dne 15.9.2022. 

 

Usnesení č. 11: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej nově vytvořeného pozemku p.č. 1847/292 o výměře 103 m2 paní 

Dagmar Chrtkové, bytem Lešenská 536/5, Praha 8 – Troja, za cenu 150 Kč/m2. 

 

Usnesení č. 12: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady prodeji pozemku p.č. 1847/292. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.9.2023 

 

8. Plán činnosti Finančního výboru ZO Strašice 

 
J. Hahner – předal slovo Mgr. Sovadinovi. 

Mgr. Sovadina – Předkládáme ke schválení Plán činnosti FV ZO Strašice na rok 2023. Dále 

předkládáme ke schválení Pravidla činnosti FV ZO Strašice a Jednací řád FV ZO Strašice. Jsem 

připraven zodpovědět případné dotazy. Přednesl návrh usnesení. 

J. Hahner – otevřel rozpravu.  

Mgr. Straka – mám jen kosmetickou úpravu, v textu opravit slovo „město“ na „obec“, je to 

tam v jednom bodě. 

J. Hahner – v rozpravě dále nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje Pravidla činnosti FV ZO Strašice a Jednací řád FV ZO Strašice. 

Zastupitelstvo schvaluje Plán činnosti Finančního výboru ZO Strašice na rok 2023. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 13: 

Zastupitelstvo schvaluje Pravidla činnosti FV ZO Strašice a Jednací řád FV ZO Strašice. 
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Usnesení č. 14: 

Zastupitelstvo schvaluje Plán činnosti Finančního výboru ZO Strašice na rok 2023. 

 

9. Plán činnosti Kontrolního výboru ZO Strašice 

 
J. Hahner – předal slovo Ing. Pospíšilovi. 

Ing. Pospíšil – Předkládáme ke schválení Plán činnosti KV ZO Strašice na rok 2023. Dále 

předkládáme ke schválení Jednací řád KV ZO Strašice. Podklady byly zaslány předem 

k seznámení, jsem připraven zodpovědět případné dotazy. Přednesl návrh usnesení. 

J. Hahner – otevřel rozpravu.  

Ing. Fetter – zkontroloval bych formátování textu, někde se rozpadá odsazení, atd. 

J. Hahner – v rozpravě dále nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje Jednací řád Kontrolního výboru ZO Strašice. 

Zastupitelstvo schvaluje Plán činnosti Kontrolního výboru ZO Strašice na rok 2023. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 15: 

Zastupitelstvo schvaluje Jednací řád Kontrolního výboru ZO Strašice. 

 
Usnesení č. 16: 

Zastupitelstvo schvaluje Plán činnosti Kontrolního výboru ZO Strašice na rok 2023. 

 

10. Program rozvoje obce Strašice 

 
J. Hahner – Předkládáme k projednání aktualizovaný Program rozvoje obce Strašice. Tento 

dokument je každoročně aktualizován a předkládán k projednání zastupitelstvu obce. Jsou 

v něm zohledněny investiční akce, které je vhodné v nejbližších letech realizovat. Návrh 

dokumentu schválila RO na svém jednání dne 1.2.2023. Dokument bude po schválení ZO 

Strašice zveřejněn na webu obce. Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

Ing. Nerad – v souvislosti s válkou vzniklo mnoho problémů z hlediska energetiky, program 

rozvoje obce by to měl zohlednit. Ať je to třeba zateplování budov nebo jiné zdroje. Já jsem to 

v programu rozvoje nenašel. REGOTHERM má na bytovkách fotovoltaické panely a vydělává 

na tom. Obec by měla zvážit, zda panely neinstalovat i na jiné budovy. Jsou na to dotace a mělo 

by se to využít. 

J. Hahner – v programu rozvoje obce je navržena aktualizace energetické koncepce obce. 

Uvidíme, jaké budou možnosti. Hasiči se na instalaci fotovoltaických moc netváří, není k tomu 

kladné stanovisko. 

M. Praum – komise pro rozvoj se tím zabývala. Je třeba řešit alternativní zdroje v případě 

nedostatku plynu. Fotovoltaika není jediné řešení, navíc jsou s tím do budoucna problémy 

z hlediska likvidace, atd. 

Mgr. Straka – o problematiku fotovoltaiky jsem se také zajímal. Bude problém případné větší 

odběry připojit do sítě. v souvislosti s bateriemi je to velmi nákladné řešení. 

J. Kotnauer – problém je v tom, že veškerá energie se nakupuje na burze, přitom výrobní 

náklady v Čechách jsou malé. My s tím tady nic moc nevyřešíme. 

Probíhala debata o efektivitě fotovoltaických a solárních zdrojů. 

J. Hahner – Dále v rozpravě nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje Program rozvoje obce Strašice – Plán investičních akcí na roky 2023-

2026 ze dne 1.2.2023. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 17: 

Zastupitelstvo schvaluje Program rozvoje obce Strašice – Plán investičních akcí na roky 2023-

2026 ze dne 1.2.2023. 

 

11. Úprava vymezení veřejného prostranství pro potřeby OZV 

 
J. Hahner – Předkládáme k projednání aktualizované vymezení veřejného prostranství pro 

potřeby OZV, především o volném pohybu psů. Požadavek vznikl na podnět Obecní policie 

Strašice z důvodu vymahatelnosti veřejného pořádku v areálu „Dukla“. V mapě byly provedeny 

i další drobné úpravy. Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

T. Ulrych – na Duklu se bude moci pouze se psem na vodítku, ale provozní řád určuje, že tam 

pes být nemá vůbec. Vznikají tam nebezpečné situace, někdo venčí psa na jedné straně dráhy a 

pes je na druhé straně dráhy. To je pro sport velmi nebezpečné. Byl bych rád, kdyby se na to 

obecní policie zaměřila. 

E. Buchová – ohledně toho venčení psů, paní Suchánková ráno vypustí psa, bez vodítka se pes 

probíhá okolo mateřské školy, hrabe v záhonech, atd. To by chtělo také kontrolovat. 

Ing. Frajt – na Duklu přidáme další cedule a budeme se na tu lokalitu zaměřovat. Někdo 

provozní řád chápe, někomu musíme domlouvat častěji. Teď budeme mít další podklad, na 

základě kterého to řešit. 

Z. Stupková – doporučuji doplnit provozní řád o to, že se tam psi nesmí venčit. 

J. Hahner – v rozpravě nikdo další nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje vymezení veřejného prostranství dle předložené mapy. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 18: 

Zastupitelstvo schvaluje vymezení veřejného prostranství dle předložené mapy. 

 

12. Zpráva o činnosti Obecní policie Strašice 

 
J. Hahner – předal slovo Ing. Frajtovi. 

Ing. Frajt – Předkládáme k projednání Zprávu o činnosti Obecní policie Strašice za II. pol. 

roku 2022. Přestupků o něco málo ubylo, dokonce i v dopravě. Někdy je to s rychlostí lepší, 

jindy jsou období, kdy řidiči jezdí velmi rychle. Kontrolováno je rovněž dodržování zákazu 

požívání alkoholu na veřejném prostranství, v zimních měsících to nebývá problém. Upozornil 

na nevhodné chování žáků školy, nepořádek při čekání na autobus, v tomto týdnu byli 

přistiženi, jak se na longboardu vleže projíždeli po hlavní komunikaci. Dále jsme zaznamenali, 

že se opět objevilo sprejerství v areálu bývalých kasáren. Doporučil nechat vyčistit náhon na 

Huti, při mrazech dochází k přetečení a zaplavení okolních zahrad. Rovněž požádal, aby došlo 

k odstranění překážek (ploty, lávky) na tomto náhonu. 

J. Hahner – Přednesl návrh usnesení a otevřel rozpravu. 

Mgr. Straka – o velké přestávce nemohou být žáci venku, mohlo k tomu dojít během polední 

pauzy, pokud mají od rodičů souhlas k opuštění školy. V tu chvíli ale za ně nemá škola 
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zodpovědnost. Pokud zjistíte, o koho jde, je třeba to řešit se zákonnými zástupci. Škola na to 

nemá právo. 

J. Hahner – v rozpravě dále nikdo nevystoupil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o činnosti Obecní policie Strašice za II. pol. roku 2022. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 19: 

Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o činnosti Obecní policie Strašice za II. pol. roku 2022. 

 

13. Kontrola plnění usnesení ZO 

 
J. Hahner – předal slovo Mgr. Strakovi. 

Mgr. Straka – přednesl kontrolu plnění usnesení (viz příloha). Přednesl návrh usnesení a 

otevřel rozpravu. 

J. Hahner – do rozpravy se nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje kontrolu plnění usnesení ZO č. 03/23 z 16.2.2023. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 20: 

Zastupitelstvo schvaluje kontrolu plnění usnesení ZO č. 03/23 ze 16.2.2023. 

 

16. Interpelace zastupitelů 

 
J. Hahner – otevřel bod interpelací a vyzval zastupitele k jejich předložení. 

M. Praum – sdělil, že ministerstvo pro místní rozvoj vypisuje dotační tituly na obnovu 

veřejného osvětlení za ekonomičtější zdroje osvětlení. Doporučuji, aby se tím obec zabývala, 

jsou v tom docela velké peníze. 

J. Hahner – poděkoval za informaci. Nechal hlasovat o návrhu usnesení a ukončil rozpravu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere na vědomí interpelace zastupitelů. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 21: 

Zastupitelstvo bere na vědomí interpelace zastupitelů. 

 

17. Návrh usnesení 

 
J. Hahner – všechny návrhy usnesení byly odhlasovány. 

 

16. Závěr 

 
J. Hahner – poděkoval občanům, že přišli na jednání ZO, poděkoval zaměstnancům za 

přípravu, poděkoval zastupitelům za účast na jednání. Popřál všem hodně štěstí a zdraví 



10 

 

v dalším období. Informoval, že příští jednání zastupitelstva proběhne v poslední dekádě v 

dubnu. 

 

Jednání ukončeno v 19:55 hod.  Zápis zpracován a podepsán dne 21.2.2023 

 

 

Ověřili: Mgr. Pavla Hrazdilová:   …………………..  

                                                                                     

Ing. Václav Mezek:    ………………….. 

 

 

 

 

 

 

Jiří Hahner     Mgr. Martin Straka 

    starosta          místostarosta 
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Přílohy: 

Kontrola plnění usnesení ZO Strašice č. 03/2023 – 16.2.2023 

 
Zastupitelstvo č. 12/2016 
 

Usnesení č. 37: 

Zastupitelstvo ukládá RO pololetně informovat ZO o postupu tvorby územního plánu. 

Trvá 

 

Zastupitelstvo č. 15/2021 

 
Usnesení č. 28: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji pozemků ve Stavební zóně Dvůr. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.6.2023 

Trvá – v současné době se připravují kupní smlouvy s jednotlivými žadateli, prodáno již 8 pozemků ze 

17 

 

Zastupitelstvo č. 22/2022 

 
Usnesení č. 12: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji pozemků. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.6.2023 

Trvá – prodej pozemků v Koutě, byl vydán souhlas s dělením, v současné době se připravují kupní 

smlouvy 

Usnesení č. 14: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji pozemku p.č. 2009/1. 

Odpovídá: RO       Termín: 31.12.2022 

Splněno – prodej pozemku ve Dvoře panu Sovovi 

Usnesení č. 18: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k prodeji části pozemku p.č. 2104/1. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.6.2023 

Trvá – čeká se na vyhotovení GP a souhlasu s dělením, následně bude připravena kupní smlouva 

Usnesení č. 20: 

Zastupitelstvo ukládá připravit podklady k odkupu části pozemku p.č. 676/15. 

Odpovídá: RO       Termín: 30.6.2023 

Trvá – odkup pozemku (komunikace) od pana Plimla u vodárny, není vyhotoven GP 

 

Zastupitelstvo č. 02/2022 

 
Usnesení č. 20: 

Zastupitelstvo ukládá sestavit rozpočet obce na rok 2023 a předložit k projednání ZO. 

Odpovídá: RO       Termín: 31.3.2023 

Splněno 
 


